
   

 

 

Fråga till Sofia Hedén (S) om gårdsförsäljning i Malmö 
 

Centerpartiet har i över 20 års tid varit en stark drivkraft för att möjliggöra gårdsförsäljning i 

Sverige. Det är därför vår tydliga uppfattning att den nya lagstiftningen bör utformas på ett sätt 

som gör det enkelt för Malmös lokala producenter av öl, vin, cider och sprit att erbjuda 

gårdsförsäljning som en del av sin verksamhet, utan onödigt krångel. 

Regeringens lagförslag är i grunden positivt men innehåller flera restriktioner som riskerar att 

försvåra för mindre producenter att ta del av reformen. En avgörande fråga är hur den 

kommunala tillståndsprocessen ska fungera och om det finns en tydlig och förutsebar 

kommunikationslinje mellan kommunen och de berörda företagen. 

Vi vill inte att Malmö ska stå handlingsförlamat den dag den nya lagen träder i kraft, den 1 juni 

2025. För att en verksamhet ska kunna erbjuda gårdsförsäljning krävs ett särskilt nytt kommunalt 

tillstånd och det är kommunen som är tillståndsgivande myndighet. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 

 

Hur har kommunalrådet förberett stadens tillståndsgivande instanser på inkommande 

ansökningar om gårdsförsäljning, så att de som är intresserade vet vad som gäller i god tid innan 

1 juni 2025? 
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